
   Zápisnica

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Breznička, ktoré  sa konalo dňa 24.08.2022           
o 19.00 hod. v kultúrnom dome

Prítomní:

starosta:  Mgr. Branislav Knechta

počet poslancov: 7
prítomní: 6

Jozef Hedvigy
Jana Kuklová
Igor Melicher
Peter Pagáč
Ján Prepelica
Peter Zavaterník

Ospravedlnená: 1
Mgr. Marta Porubiaková

OcÚ: Bc. Eva Cabanová
Iveta Pauerová

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Branislav Knechta, starosta obce, ktorý 
všetkých prítomných privítal. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov
a preto je zasadnutie uznášania schopné. 

Mgr. Branislav Knechta, starosta obce predložil program rokovania:  

1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie
2./ Kontrola uznesení
3./ Predaj nehnuteľného majetku obce v k.ú. Breznička z dôvodu osobitného zreteľa:  
     parc. E KN č. 411/1, OP o výmere 53735 m2; parc.  E KN č. 411/2, TTP  o výmere 3611 m2;  
     parc.  E KN č. 618/3, TTP o výmere10727 m2 firme NOVOVES, s.r.o.,  Podjavorinskej 21,  
     Lučenec
4./ Návrh VZN č. 2/2022 obce Breznička o držaní a vodení psov
5./ Prevádzkový poriadok klubu mladých
6./ Rôzne
7./ Diskusia

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke  schvaľuje program rokovania:

Hlasovanie:  

Za: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Peter Pagáč, Ján Prepelica, 
                            Peter Zavaterník 



ZA: 0
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

K bodu č. 1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie

Mgr. Branislav Knechta za zapisovateľku určil Ivetu Pauerovú, za overovateľov zápisnice určil 
poslancov Janu Kuklová a Jána Prepelicu. Do návrhovej komisie navrhol poslancov Jozefa Hedvigyho 
a  Petra Zavaterníka.

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke

a) berie na vedomie určených overovateľov zápisnice: Jana Kuklová, Ján Prepelica

b) schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Jozef Hedvigy, Peter Zavaterník

Hlasovanie:

ZA: 6  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Peter Pagáč, Ján Prepelica, 
        Peter Zavaterník 

PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

K bodu č. 2/ Kontrola uznesení

Mgr. Branislav Knechta, starosta uviedol, že na minulom zasadnutí sa rozprávali o prevádzkovom 

poriadku klubu mladých, ktorý bude v piatom bode.

K bodu č. 3./ Predaj nehnuteľného majetku obce v k.ú. Breznička z dôvodu osobitného zreteľa:  
parc. E KN č. 411/1, OP o výmere 53735 m2; parc.  E KN č. 411/2, TTP  o výmere 3611 m2;  parc.  
E KN č. 618/3, TTP o výmere10727 m2 firme NOVOVES, s.r.o.,  Podjavorinskej 21,  Lučenec

Mgr. Knechta, starosta uviedol, že sa jedná o tri parcely, ktoré chceme predať, vieme prečo, vieme 
komu. Chceme ich predať, lebo by sme o ne aj tak prišli v rámci pozemkových úprav, takto za ne 
dostaneme nejaké peniaze, tak by sme o ne prišli zadarmo, respektíve výmenou za nejakú zaburinenú    
a zakríkovanú plochu, takže ja som navrhoval, aby sa odpredala, teraz je už možnosť schváliť predaj. 
Návrh visel, ako má visieť, 15 dní na obecnej tabuli. Novoves tú pôdu užíva doteraz, tak je to vlastne 
ponuka doterajšiemu nájomcovi. Má niekto k tomu nejaké pripomienky? Keď nie, tak poďme k 
uzneseniu. 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia:
Uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke 

I. schvaľuje 



a) prevod   nehnuteľností  podľa § 9a ods. 8  písm. e )  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to   kúpnou   zmluvou  a to  pozemky   vo výlučnom  vlastníctve obce na LV 
č. 590  k.ú. Breznička:

 p.č. E KN 411/1  o výmere 53 735 m2   orná  pôda  – spoluvlastnícky podiel 1/1
 p.č. E KN 411/2  o výmere 3611 m2 TTP – spoluvlastnícky podiel  1/1
 p.č. E KN 618/3   o výmere 10727 m2 TTP  -  spoluvlastnícky podiel 1/1 

za kúpnu cenu 32.675,00 EUR v prospech   NOVOVES, s.r.o.,  so sídlom   Podjavorinskej 21, 984 01 
Lučenec IČO: 45 501 394, zapísaný : Obchodný register Okresného súdu Banská Bystrica, Oddiel: Sro,
Vložka číslo: 18101/S 

II.  zámer prevodu    nehnuteľností  bol  schválený  uznesením  č. 22/2022,  a zámer bol  zverejnený  na
úradnej tabuli  obce od 08.08.2022 do  23.08.2022.  Dôvodom hodným  osobitného zreteľa je 
skutočnosť,  že  nehnuteľnosti,   sú  v teréne tvorené   poľnohospodárskymi   pozemkami v katastri 
obce, ktoré obec mala záujem predávať  priamym predajom minimálne za cenu  určenú  znaleckým 
posudkom.  Tento  zámer obce nebol  úspešný.  Obec  je zároveň účastníkom  konania o  pozemkových
úravách,  pričom  v tomto konaní jej  budú   vyčlenené podľa § 11 ods. 7 zákona č. 330/1991 Zb. o 
pozemkových  úpravách  pozemky  pre spoločné zariadenia a opatrenia, v zmysle ktorého sa použijú 
najprv pozemky vo vlastníctve štátu a potom pozemky obce. Následne  by sa teda výrazne znížila 
výmera poľnohospodárskej pôdy vo vlastníctve obce.

Starosta sa opýtal, kto je za prijatie tohto uznesenia.

Hlasovanie:
ZA: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher,  Ján Prepelica, Peter Zavaterník 
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 1 Peter Pagáč

Mgr. Branislav Knechta: Ja by som sa pri tejto príležitosti chcel opýtať Peťo, že čo by si ty urobil s tou 
pôdou.
Peter Pagáč: Nevidím do toho, tak …
Starosta: Čiže nevieš, len tak si …
Peter Pagáč: Nie, no, keď som skladal sľub poslanca, tak tam bolo, že poslanec má zveľaďovať obecný 
majetok a nie predávať a toto je niečo druhé. Toto je práveže opak.
Starosta: Ale keby sme o tie pozemky aj tak prišli?
Peter Pagáč: Ale ako vieš, že o ne prídeme?
Igor Melicher: Robia sa tie úpravy. 
Starosta: To sú pravidlá pozemkových úprav.
Peter Pagáč: Neviem, veď dobre …
Starosta: Dobre, len ma to zaujímalo, čo by si ty urobil na mojom mieste, čo by si navrhol. 
Ján Prepelica: To sa odzrkadlí v majetku tých financií zase. 
Peter Pagáč: A keď sa to neodzrkadlí?
Ján Prepelica: Tie peniaze budeme mať fyzicky.
Peter Pagáč: Ale keby si tú pôdu rozparceloval na parcely, tak prídeš o desať… neviem, stonásobne.
Ján Prepelica: Aj tak by to bolo možno možné, len to by musel byť plán zase pre výstavbu.
Starosta: Ako rozparceloval? Nerozumiem.
Peter Pagáč: Keby si to, že tam postavíš domy, spravíš tam parcely na domy, tak zarobíš desaťkrát 
toľko. 



Starosta: To je pole.
Igor Melicher: Veď to je pole.
Peter Pagáč: Veď to je pole jasné, stavá sa aj na poli.
Starosta: Ale vždy by to bol obecný pozemok, keby sme ho nepredali a vždy by nám ho zobrali, 
zamenili.
Peter Pagáč: Že by sme mali sedem hektárov ciest v obci, že by sme prišli o ne? Veď dobre, bodaj by to
bolo tak.
Starosta: Obec bude mať po pozemkových úpravách vyše 60 hektárov. Obec bude najväčší vlastník 
pozemkov, len to budú pozemky...
Peter Pagáč: Veď dobre, tak sa budem potom hanbiť pred vami, ale keď bude opačne…
Starosta: Nie, veď nie je problém, len som chcel vedieť, či by si ty ináč postupoval. 
Peter Pagáč: Nevidím do toho tak.
Starosta: Dobre, veď v poriadku
Peter Pagáč: Pýtal som sa niektorých občanov a tí vôbec s tým nesúhlasili, že sa predávajú obecné 
pozemky. Niektorí by si kúpili, chceli by stavať dom a nemajú kde. 
Starosta: Ale neprišli požiadať, že by chceli kúpiť kus poľa a že tam postavia dom. Nikto neprišiel 
požiadať, že si to vymerajú a kúpia. Taký návrh som ja nedostal. Nikto neprišiel, že tam sú obecné 
pozemky.
Peter Pagáč: Ale možnože sme mali najskôr osloviť tých ľudí, že aký je tam zámer, že skúsme tam 
urobiť parcely a že či by nemali záujem. 
Starosta: Peťo, ale na to nie je čas, to sa musí predať tohto roku. 
Peter Zavaterník: Oslovení boli tým, že sa to dalo na verejnú tabuľu. Tak oslovení boli, lebo každý 
občan je povinný si čítať verejnú tabuľu. 
Starosta: Mohol to ktokoľvek kúpiť, bolo to vyvesené, mohol to kúpiť za túto cenu a mohol to 
rozparcelovať a potom to už mohol predávať na stavebné pozemky koľko chcel, aj ktokoľvek. 
Peter Pagáč: Tak isto sa to mohlo nechať na nových členov zastupiteľstva, alebo nové vedenie obce.      
O dva mesiace sú voľby.
Starosta: Ti vravím, že tohto roku, ako by to nové zastupiteľstvo stihlo?
Peter Pagáč: No dobre, ja si vravím len svoj názor.
Starosta: Hej, veď to som chcel vedieť, zato som sa ťa pýtal. Ja som sa pýta, že či to môžem predať, 
povedali, že ešte tento rok sa dá. Tak som sa rýchlo rozhodol, že to skúsime predať. 
Peter Pagáč: Bodaj by ste mali pravdu. Neviem no.
Starosta: To som chcel vedieť, ako by si ty postupoval.
Peter Pagáč: Neviem, no ale ja by som sa porozprával s ľuďmi, občanmi, takými čo majú s tým 
skúsenosti. Oslovil by som ľudí.
Igor Melicher: Dobre a keby sa tam predal jeden pozemok, tak čo by sa s tým dosiahlo?
Peter Pagáč: V Kalinove predali parcely po dvadsaťpäťtisíc euro.
Igor Melicher: Jeden pozemok by sa predal na jeden rodinný dom a kto by druhý tam staval? Záujem 
žiadny.
Peter Pagáč: A v Kalinove kto stavá?
Igor Melicher: Ale Kalinovo je iné.
Peter Pagáč: Ine?
Igor Melicher: Hej. 
Peter Pagáč: Igor zabudol si, že sme predali M. dom za štyridsať tisíc a predáva ho teraz za 
osemdesiat?
Starosta: Už ho predal?
Peter Pagáč: Nepredal ho.
Starosta: No tak? Kde je napísané, že toľko dostane. Pokiaľ viem, chcel ho zbúrať, len susedia 
nesúhlasili s búraním.



Igor Melicher: Aj ja tak viem, že ho chcel zbúrať.
Peter Pagáč: Dobre, ale realita je taká.
Starosta: Tak asi takú veľkú hodnotu má, že ho chcel zbúrať. Teraz ho napriek dal za osemdesiat na 
realitku.
Peter Pagáč: Dobre, to je niečo druhé, lebo keď ho predá za takú cenu, to je jeho šikovnosť. 
Starosta: Len neviem prečo nás zhadzuješ. My sme ho predali za znalecký posudok a v súťaži, pozor. 
Každý mohol dať ponuku.
Peter Pagáč: To je v poriadku
Starosta: Viselo to všade, v Novohradských, na tabuli, na obecnej stránke.
Peter Pagáč: Nič, veď to je v poriadku, zato som súhlasil aj ja, ja som bol vtedy za. 
Igor Melicher: Kto vedel, že on to bude chcieť predať.
Peter Pagáč: Nie, ja do tohto nevidím a mrzí ma, že predávame obecnú pôdu, sedem hektárov. 
Starosta: Dobre, veď som len chcel vedieť aký je tvoj postoj, alebo vysvetliť, že prečo si sa zdržal.  
Dobre takže prejdeme k ďalšiemu bodu.
Peter Pagáč: Ešte prepáč, ja som bol tiež aj proti tomu G., aj za ten predaj.
Starosta: No ale to je dôvod ten istý. 
Peter Pagáč: No tam je kus druhý, ale dobre.
Starosta: Keby sme to nepredali, tak takisto o to prídeme.
Peter Pagáč: Dobre, tam keby sme o to prišli, tak ma to tak nemrzí. Tam pri tom Ipli, ale toto taká 
parcela za tým družstvom, že dobre, nevadí, pokračujme.
Starosta: Veď keď chce občan stavať, tak si môže tú parcelu kúpiť od kohokoľvek, nemusí od obce.
Peter Pagáč: No ale my sme tým občanom neponúkli tie parcely.
Starosta: Aj teraz vedľa si  môže kúpiť. Ale veď bola vyvesená ponuka, aj tento zámer visel 15 dní. 
Nikto neprišiel namietať, že chcem to ja kúpiť. Zámer pre to visel, aby všetci videli, že visí, že máme 
takýto zámer. Keď niekto nesúhlasil a …
Peter Pagáč: No ale tak mohli sme to skúsiť cez realitku predať, že aký je zámer, že sa predávajú nejaké
parcely. To je také, vy máte taký názor, ja mám inakší. No nedohodneme sa, každý má iný názor.
Starosta: No veď som chcel len počuť, čo by si s tým ty urobil.
Jozef Hedvigy: Nerozoberaj to.
Starosta: Hej. 
Peter Pagáč: Dobre, ale keď sú väčšina za, tak jasné, v poriadku.
Starosta: Dobre tak prejdime k štvrtému bodu.

K bodu č. 4./ Návrh VZN č. 2/2022 obce Breznička o držaní a vodení psov 

Mgr. Branislav Knechta: Návrh ste mali. V podstate ide o vypustenie nejakých miest, kde je voľný 
pohyb psa zakázaný a nahradený je slovným spojením, že volný pohyb psa je zakázaný po celom 
území obce, ale ešte medzitým som trošku dostal, neviem ako som sa k takému slovnému spojeniu, že 
na, aby sa tam nejak spomínala vôdzka, tak navrhujem ešte do článku 3.2 ak to máte pred sebou, na 
konci tam sa píše, že vodiť psa na verejne prístupné miesta a na miesta zákazu volného pohybu psov 
možno len na vôdzke bezpečne pripevnenej na obojku alebo na prsnom postroji. Pevnosť vôdzky a jej 
dĺžka musí byť primeraná psovi a situácii tak, aby bolo možné psa ovládať v každej situácii. A ja by 
som tam doplnil, na celom území obce platí zákaz pohybu psov bez vôdzky. Je to už duplicitne, možno 
aj triplicitne, ale nech je to dostatočne tam, pretože po dosť dlhom naťahovaní s policajtmi, sa vyjadrili,
že keď tam bude exaktne napísané, že je zákaz voľného pohybu psov, oni to budú riešiť, lebo sa z toho 
snažili vyzúvať, že oni to nemusia riešiť, aby to riešil starosta. Neviem ako ja to budem riešiť, volal 
som do útulku, že nech mi povedia čo mám robiť, tam mi vždy povedali volajte policajtov, oni to musia
riešiť, tak som … občania sem tam zavolali, sem tam nezavolali, ja by som poprosil, aby sa vyjadrili, 
prišli kvôli tomu. 



Daniel Lauko: No v prvom rade ak môžem, tak na minulom zastupiteľstve, Peťo ty konkrétne si 
spomenul mňa, že som si kameroval toho psa, áno kameroval, nebudem sa s tým tajiť, ale povedz ty 
tvoju skúsenosť s tým psom. Prečo si tu čušal  minulé zastupiteľstvo, prečo si tu čušal, keď ten pes 
vlani do teba skočil, zišiel si z bicykli a bránil si sa bicykľou, aby si prešiel. To bolo pred XXXX, 
prešiel si zhruba poľa XXXX, tam si stretol XXXX, nepovedal si mu pol slova. 
Peter Pagáč: Daňo, ale toto bolo na jeseň.
Daniel Lauko: Tak ti to je jedno.
Peter Pagáč: Ale ja som to tu vtedy spomínal na zastupiteľstve, tak si pozri to posledné z minulého roku
zastupiteľstvo. 
Daniel Lauko: Ale to je úplne jedno či to bolo na jeseň.
Peter Pagáč: Ale mal som to aj minule spomenúť?
Daniel Lauko: Prosím?
Peter Pagáč: Či som to mal aj minule spomenúť.
Daniel Lauko: Tak akože, aby poslanci aj ostatní vedeli o tom, lebo furt sa sťažuje starostovi a ostatní, 
nikto o tom nevie.
Starosta: No mne sa nikto z vás nesťažoval, okrem, no ty mi občas Daňo niečo povieš a Anka asi tak 
dva roky dozadu.
Anna Nociarová: Ja som aj trikrát volala.
Starosta: Hej
Anna Nociarová: A už potom to aj zunuje človek, stále.
Starosta: Ja sa len tak, sem tam dopočujem, že sú tam nejaké problémy, ale za mnou nikto neprišiel s 
niečim konkrétnym, s nejakým svedectvom, s nejakou fotkou, s nejakým videom. A ja mám na základe 
čoho, keby som aj chcel, akože s tým konať a na základe čoho ja mám konať.
Anna Nociarová: Máme aj video. Video nie, fotky.
Starosta: Nemám žiadne oznámenie, nemám nič. Sem tam niekto zavolá.
Agnesa Lauková: Tak preto sme sa tu zišli teraz.
Daniel Lauko: Fifík ty si XX XXXX vlani musel previesť autom, lebo nevedela prejsť. Ďalší poslanec 
čo si tu a čušíš. 
Peter Zavaterník: My sme to rozoberali.
Daniel Lauko: Ale je to dosť taká vec, že sa ľudia boja prejsť po ulici.
Peter Zavaterník: Jednoznačne.
Daniel Lauko: Ráno nevedia na chleba prísť.
Anna Nociarová: Vyjsť z brány.
Starosta: Ale mne nikto nikdy nezavolal, že hybaj neviem prejsť.
Anna Nociarová: Ale to je moment, rozumieš. Ty kým prídeš tak psy sú dnu, alebo preč.
Daniel Lauko: Alebo zmizli.
Anna Nociarová: To nie je taká situácia. Bolo už aj toľko, že dve tri hodiny som nevedela vyjsť             
z brány.
Starosta: Potom ja už nemám čo riešiť, to už potom  musia len policajti riešiť nejko. Zisťovať, 
vyšetrovať a ja čo. 
Anna Nociarová: Najprv sem prísť a potom ďalej.
Starosta: Peťo tebe vydrhli ovce, hej? 
Peter Pastva: Komplet všetky.
Starosta: Zavolal si policajtov?
Peter Pastva: Nie lebo som sa chcel s Jožom dohodnúť ... len sa to nedalo.
Starosta: No tak sa s ním všetci dohodnite, všetci sa s ním vyrovnajte a policajti nemajú na základe 
čoho konať, lebo to bol generálny prípad, ktorý by museli riešiť.
Peter Pastva: Lebo ja má aj video, mám natočené ako sa to vlastne všetko dialo. 
Starosta: To bol najlepší prípad na zavolanie policajtov, bol dôkaz.



Peter Pastva: Všetky tri skočili na mňa.
Igor Melicher: Koľko je tých psov?
Peter Pastva: Traja, vtedy tam boli traja.
Beata Ujpálová: Na cudzom dvore.
Starosta: On keď vidí, že je zle, tak sa dohodne, ale keď mu nemáme čo dokázať tak je geroj.
Beata Ujpálová: Chová troch psov.
Daniel Lauko: Nie, nechová tých psov, lebo tie psy chodia po záhradách a vyžierajú šrot a čo nájdu.
Eva Štefančíková: Aj sliepky drhnú.
Starosta: Ako mu ja inak dokážem, že večer spali na ceste  a behali po ceste, alebo ako mu to policajti 
dokážu?
Igor Melicher: Ja napríklad poviem, minule sme to preberali,  ja som to tu nadhodil, že nám napríklad 
XX XXXX vydrhli nejaké psy sliepky a tridsať sliepok. On kúpil, mal svoje sliepky, vydrhli mu, potom
kúpil druhé sliepky tie mu na druhý deň vydrhli a predtým ešte mal nejaké mládky, aj tie mu vydrhli. 
Teraz XX XXXX sa nejaké psy v noci ku zajacom dobíjali a mne taktiež ku sliepkam, tiež, teraz dve 
noci dozadu. No ja som ešte, som bol hore, lebo som pozeral futbal, tak som vybehol vonka do 
záhrady, som počul krik, no krik nie, ale buchot a psy ušli preč. Ja som myslel, že to boli tieto psy tuto 
čo sú vzadu, tie XXXX, pani  XXXX, ale tak to počúvam, to môžu byť aj tieto. 
Anna Nociarová: Môžu.
Eva Štefančíková: Oni behajú.
Daniel Lauko: Všade.
Starosta: My už máme odchytové zariadenie, zvárali sme ho týždeň, funkčné, len kým toto všeobecne 
záväzné nariadenie nie je platné, takže v podstate nelegálne odchytíme toho psa, lebo defacto nemá 
zakázaný voľný pohyb, takže počkáme.
Agnesa Lauková: A u nás padlo za obeť osem sliepok, u syna u XXXX, potom z toho som niečo 
zachránila, takže štyri prezimovali, na jar som ich pustila von, prvá trávička, behom pol hodiny dve 
sliepky už boli preč. A videla som ako utekajú tie psy, každý po jednej sliepke, bežala som za pánom, 
tým, ale pán XXXX on nereaguje, ja som ho zastavila na ulici a hovorím pán XXXX počúvajte a on 
dobre-dobre-dobre. Ja som doslovne pobehla za ním a hovorím počkajte, ja vám niečo poviem, že 
dobre-dobre-dobre-dobre. Rýchlo pridal krok, zabuchol bránu a to bolo. On nemá záujem o tom sa 
rozprávať, on ich cez deň nemá zabezpečené, sú na hlavnej ceste a na noc ich púšťa. Oni v noci behajú,
zháňajú potravu.
Anna Nociarová: Už sme ich mali vo dvore.
Starosta: ...veď on policajtov odignoroval.
Daniel Lauko: Jednoducho, vieš sme šiesti ľudia na ulici, tie psy sú na ulici, on ide domov z krčmy a 
on tie psy, vlastné, svoje nepustí do dvora, on prejde okolo nich, on ich jednoducho odignoruje, že sú 
jeho. 
Agnesa Lauková: A teraz má ďalšie šteniatka.
Eva Štefančíková: Nie sú psy na chybe, ale gazda, ten je na chybe.
Jozef Hedvigy: Dobre, teraz by som poprosil, spýtať sa jednu vec, čo navrhujete, aby sme my mohli 
urobiť. My môžeme urobiť, takýto postup je, Daňo ty to veľmi dobre vieš, bol si poslanec. Máme 
komisiu na ochranu verejného poriadku, ktorá rieši takéto veci. Komisia, teraz čo môžeme urobiť, 
pôjde za ním a upozorní ho a teda musí komunikovať s tou komisiou, keďže ja viem, že s vami nechce 
komunikovať a tak ďalej, toto je postup.
Starosta: Robme Jožko to, čo má význam. Toto význam nemá. Ja som za ním bol.
Jozef Hedvigy: No veď, ale tak sa ťa spýtam, čo má význam. Ideme na ulici byť psy, alebo čo?
Starosta: Nie
Jozef Hedvigy:  Musíme nejako aj legálne, aj rozumne, aj vyriešiť to.



Igor Melicher: Za tú pascu, my máme pascu, my sme si požičali pascu, lenže chytil sa tam XXXX 
kocúr a teraz tie psy behali okolo pasci a on bol  - kocúr zavretý. To je také, že ono darmo ju dáš, len sa
nemusí chytiť.
Starosta: No ale to je pokus – omyl. Raz sa chytí. Takto, ja osobne by som na to išiel tak, že počkať 
kým toto všeobecne záväzné nariadenie bude účinné, po pätnástich dňoch, potom by som už skorej, ale 
s tým dátumom, aby bol potom po tej platnosti, zvolal stretnutie zainteresovaných občanov s políciou a 
tam si to vydiskutovať s políciou. Čo treba robiť, ako treba robiť, keď sú tie psy vonka, keď niečo … 
ako to treba zdokumentovať, oni vysvetlia. Chcel by som také stretnutie zvolať a tam sa ukáže. 
Daniel Lauko: Myslím si, že keď to bude vo VZN-ku, že to bude úplne zbytočné, rovno treba volať 
políciu.
Peter Zavaterník: My sa musíme chrániť.
Starosta: Oni nech ti povedia, že čo máš zabezpečiť, fotky, video, alebo čo, lebo oni tiež keď prídu a ty 
si tam sám  a tvrdíš, že niečo ti tie psy urobili, nemáš svedka, ani policajt nevie konať, nemá dôkaz, 
lebo aj  svedectvo je dôkaz, aj video je dôkaz, fotka, ale keď ty nič nemáš, tak na základe čoho bude 
konať. Toto nech oni vysvetli, že ako treba zabezpečiť nejaké dôkazy, kedy ich treba volať, ako ich 
treba volať a kde.
Agnesa Lauková: No nie vždy má človek pri sebe aj telefón, alebo rýchlo, aby si to vedel v tej situácii 
stresovej aj natočiť. Tú situáciu.
Starosta: Ja tomu verím.
Igor Melicher: On si nevie spraviť voliéru pre tie psy?
Anna Nociarová: A my vieme?
Július Sabó: Nevie, ani nechce.
… Má voliéru, len to nezatvára do voliéry.
Starosta.: On nechce, lebo tvrdí, že z druhej strany si má sused urobiť plot.
Anna Nociarová: Minule bol už aj s reťazou na ceste.
Starosta: On má dobre urobený a z druhej strany si má urobiť sused.
Daniel Lauko: No nemôže mať dobre urobený. Dobre, pochopím, jeden plot keď je zlý, ale keď má na 
druhej strane zlý plot, tak potom prečo jemu ovce vydrhli z druhej strany.
Eva Štefančíková: Ale oni sa podpchajú, darmo je plot urobený. Oni si urobia dieru popod. 
Anna Nociarová: Ničia ploty.
Eva Štefančíková: My sme dávali karirohož naspodok, aby sa nám nedostali do dvora. Riadne bránu, 
plot a ešte karirohož.
Agnesa Lauková: To nejde takto. 
Eva Štefančíková: Prečo si to neurobí on.
Peter Zavaterník: XX XXXX preliezli po plote. A on sa pozeral na to, ako na plot vyliezli a preliezli do 
jeho zajačníka a zožrali mu …
Daniel Lauko: A koniec koncov jeho psy behajú, čo si majú čo ľudia ploty robiť v celej dedine. Nie?
Peter Zavaterník: Tiež pravda.
Beata Ujpálová: Ale podľa toto zámeru, čo idete urobiť, tak už keď ten pes je vonku, vonku je na ceste,
už to je trestné podľa mňa.
Peter Zavaterník: Áno.
Beata Ujpálová: Keď nikomu nič neurobí, ale nemá tam čo robiť. On musí byť vo dvore, on je strážny 
pes pre toho gazdu a on nemá čo na ulici robiť. My máme tiež na našej ulici taký problém, že deti 
padajú z bicyklov ... 
Anna Nociarová: Potrebovala som k doktorovi ráno a boli na ulici dva, ja som nemala odvahu. Ja som 
nemala odvahu ísť von, takže a koho zavolám, tam nemáš v tom kúte nikoho. Susedovci ďaleko, ktorí 
by mohli pomôcť a ja nevyjdem, lebo mňa už uhryzol pes, ja mám panický strach a to jednak ja viem, 
že to pes cíti, ale neprekonám to, že pôjdem mu v ústrety. Dvom. Dovtedy toto sa bude diať, kým 
niekoho nepohryzie .... 



Starosta: To ma mrzí.
Anna Nociarová: Neviem čo robiť, ja som už tiež aj upozornila, smeje sa mi aj  ten malý do očí. 
Vravím, tak ich riadne zatvorte, aby vám nešli na cestu, to nie je sranda.
Eva Štefančíková: Veď koľko razí poštárka keď išla, som volala XXXX, že máš na ceste psov, poď 
lebo nemôže poštárka prejsť. 
Anna Nociarová: Aj poštárka za dedinou čakala. Nehnevaj sa, že by sme už takto klesli. Ja som 
koľkokrát zavolala Evku, Evka prosím ťa poď, lebo som nevedela prejsť, aby ma išli ratovať. Lebo 
potrebovala som ísť do obchodu, alebo na autobus a nemohla som ísť.
Starosta: Ale mne toto nikto nikdy nezavolal, že tu teraz...
Anna Nociarová: Ale toto už trvá koľko, dva roky najmenej, alebo aj tretí rok. 
Starosta: Mne zavolal pred dvomi mesiacmi, že ráno o šiestej sa nevedel dostať do roboty no a bolo 
deväť hodín a ja čo mám urobiť potom.
Eva Štefančíková: Alebo aj XX XXXX tá aj písala, že čo má robiť, že čo sa deje. 
Starosta: Ale čo mám ja urobiť. Čo mám ja urobiť?
Eva Štefančíková: Tak už dáke východisko z toho sa musí nájsť.
Starosta: Východisko sa našlo také, že sa opravilo VZN, spraví sa stretnutie s policajtmi a tí povedia čo
treba robiť. Dostanete všetci tam na hornom konci pozvánku, predpokladám, že to bude 12.9.
Eva Štefančíková: Veď  my dokonca chlieb im berieme. XXXX chodí pre chlieb tri razy do týždňa.
Agnesa Lauková: Pre chlapcov, pre deti.
Eva Štefančíková: Pre chlapcov.
Starosta: Aký XXXX, nerozumiem.
Eva Štefančíková: Manžel.
Július Sabó: No lebo on si neráči ráno vstať a ísť si kúpiť chleba. Tak druhý mu musí ísť zobrať, aby 
mali deti čo jesť.
Beata Ujpálová: Ale veď oni majú mamu. Chlieb môže doniesť.
Július Sabó: Mama má iné starosti.
Beata Ujpálová: To nie sú siroty.
Agnesa Lauková: Ono zatiaľ, pokiaľ sa nič nestane, že niekoho naozaj nenapadnú a neublížia mu 
vážne, potom už sa bude hľadať riešenie.
Jozef Hedvigy: No hovorili sme toto, starosta dal tento návrh, povedali by ste niečo, vy dačo iné? Čo 
by ste vy?
Starosta: Ja mám  ... 
Július Sabó: Treba ho upozorniť a keď ni, tak ochranu zvierat. Psy si zoberú, keď sa nemieni starať o 
ne. 
Starosta: Ale kdeže, nezoberú, lebo nie sú podvyživené. Ty myslíš, že je to také jednoduché? Volal som
do útulku, nemáme miesto, som povedal, čo urobíte, keď ho odchytím. Nemáme miesto. A ak má čip, 
tak ho musíme vrátiť.
Agnesa Lauková: Ale o to sa treba starať, to treba chovať tie zvieratá  a keď na to nemá, nech dá 
inzerát a nech ich predá. 
Július Sabó: Ale prečo to potom drží. Načo mu je to. Do krčmy má peniaze a pre psov nemá? Tak nak 
to dá preč.
Agnesa Lauková: Keby neboli hladní, tak oni takto nebehajú.
Starosta: Tak ho udajte, nahláste na tú ochranu zvierat, že ich týra, že sú podvyživené. Keď máte taký 
pocit, že áno, že sú podvyživené a hladné, zavolajte.
Eva Štefančíková: Nemusia byť, chytí sliepku, zadrhne a beží s ňou domov. No a doma si ju už zožerie,
no tak je nie podvyživený.
Agnesa Lauková: XXXX im donesie pomyje.
Július Sabó: Ešte aj XXXX ich chová.



Starosta: Toto je úplne mimo mojej právomoci, veď on nevstúpil na verejné priestranstvo, keď on 
prejde cez nejaké súkromné záhrady, to ja mám ako riešiť. Ešte keď vyjde na cestu, dobre, to sú verejné
priestranstvá, obecné priestory, ale keď on prejde zo súkromnej, do súkromnej, tak ja tam mám čo 
robiť. To už len súdy môžu riešiť a policajti.
Igor Melicher: Alebo sa s ním dohodnúť, aby spravil voliéru a ...
Július Sabó: Voliéru? Veď ťa odignoruje, Igor. Ešte ťa pošle kade ľahšie.
Ono vieš, lebo ja tak poviem, že tam je jeden problém a tu je taktiež, toto je tiež problém tieto štyri psy 
čo sú tu, taktiež … a taktiež je to už svorka. Hore sú psy, tu sú psy a keď sa dajú dokopy tak to potom 
čo sa bude diať v tejto dedine. Veď potom v noci nebudeš vedieť ani prejsť po ceste.
Agnesa Lauková: V každom dome majú psov, ale každý si to zabezpečí.
Igor Melicher: Braňo, tak treba, tá komisia čo máme pri obecnom  úrade, nak ide za ním, nech si spraví
voliéru, lebo sú sťažnosti, nech porobí voliéru pre psy.
Starosta: To mu nijak nemôžeš prikázať.
Anna Nocierová: Tak ako sa to bude riešiť?
Starosta: Dorieši sa to, všetko sa dá dorieši.
Anna Nociarová: Ja ti poviem, že minule som išla na ten chlieb, na pol siedmu a dosť sa obzerám, či 
idú, no nevidela som ich a dva, vybehli mi oproti, už nemám také reflexy, tak ledva som dobehla za tú 
bráničku, ešteže som si ju nezamkla, už by ma mali. Tam je to, že oni cítia, že sa bojím, čo sa bojím, 
nepopieram, no tak čo, už by som vtedy mohla volať hej? 
Starosta: No, že behajú po ceste.
Anna Nociarová: Ďakujem pekne, keď už takú traumu zažijem druhý krát, či to ešte aj prežijem. Lebo 
ja mám panický, ja sa neviem potom už ukľudniť. Ani som nešla, som povedala choď ty, ja nebudem 
ani chleba jesť. Je to na zamyslenie toto naozaj.
Starosta: Ja môžem postupovať len podľa zákona. Vy si môžete pomôcť aj trošku ináč, ale ja len podľa 
zákona.
Anna Nociarová: Veď ja viem, že zákon je zákon.
Starosta: Čiže v prvom rade upravenie VZN a potom budeme to riešiť s policajtmi. Tak sa vyjadrili, že 
potom to budú riešiť.
Anna Nociarová: Teraz si zober, že ďalšia vec, robili oslavu, beriem, do desiatej, už som aj zostarla, aj 
počujem hudbu, aj všetko, nevadí mi to a tak som ich pekne upozornila, tých chlapcov, do desiatej a 
potom tichšie. Nemusíte taký hurhaj robiť. Tak mi povedal, že no zavolajte políciu, vy budete mať 
problémy. Čo si máš myslieť, že mi budú robiť naopriek? Som zostarla a teraz sa mám trápiť tam? V 
tom kúte? No tak takéto vyhrážky. To mi povedal. XXXX. No rozumieš, tak sa zastar do niečoho. V 
dobrom som mu povedala, tak stíšte to, veď sa dá aj tichšie. Aj naozaj, veď aj do noci, aj do rána 
búchali, že sme museli zavrieť okno.  Nedá sa tam spať. 
Starosta: To nikto iný ako policajti nerieši, ja isto nie.
Anna Nociarová: No ale zavolaj, potom mi bude robiť zase zle?
Starosta: Tak a potom sa kam pohneme, keď nezavolá policajtov.
Anna Nociarová: Noveď. Keď sa viacerí, tak hádam si to raz uvedomí. Že nebudem v tom sama.
Starosta: Každý by chcel, aby sa jeho problém vyriešil ale tak bokom trošku od neho.
Anna Nociarová: Ale pôjdem aj ja, aj na políciu, keď bude treba.
Starosta: To je najjednoduchšie zavolať starostovi, ty to vybav, ale ja chcem byť v anonymite. Ale veď 
boli minule. Daňo kedy boli  polícia? - ráno.  Pred týždňom?
Jozef Hedvigy: Ale veď nak sa hnevá. A čo vám vadí, že sa hnevá, nak sa hnevá. Nemôžete brať ohľad,
či sa dakto bude hnevať.
Eva Štefančíková:  Veď aj nám osem sliepok zadrhli, káčera zadrhli.
Jozef Hedvigy: To jasné, veď to je hrozné. Ja úplne chápem, nebudem vám vravieť, som o pol tretej bol
pred  XXXX dneska skaly hádzať, no čo vám mám vraveť. Nič som iné nevedel, no hodil som skalu, 
aby prestal brechať. Potom prestal. 



Anna Nociarová: XXX išla ku mne ráno, nevedela prejsť, tak o čom to je.
Jozef Hedvigy: Ale takto ako povedal starosta, tak toto, vieš, ako povedal starosta, toto VZN-ko a s 
policajtami. Môže to takto byť? 
Daniel Lauko: Hej, veď tak jasné. Sme sa bavili.
Jozef Hedvigy: Povedz, lebo naozaj, človek nie že by nechcel pomôcť.
Daniel Lauko: Pokiaľ vy nebudete mať VZN-ko, tak tiež neviete pohnúť s ničím. Bude VZN-ko, rieši 
sa vec. 
Anna Nociarová: Dobre.
Starosta: Ale potom pri každej maličkosti volajte policajtov. Treba ich otravovať. 
Anna Nociarová: Ozaj, zaevidujte. Keď sa vám dá, aby ste k tomu prispeli, vy ste pri tom najbližšie.
Starosta: Ale vravím budeme mať stretnutie a tam si to aj s nimi vydiskutujeme. Vravím zatiaľ 
neoficiálne na dvanásteho. Právoplatnosť získa ôsmeho. 
Eva Štefančíková: Ale keď je svorka, tak je svorka, to ide.
Anna Nociarová: Tak ako sme sa dohodli, susedovcov, tu sme všetci, možno nie všetci, ešte aj XXXX.
Peter Zavaterník. Ešte prídu viacerí.
Anna Nociarová: Robí to skazy po tej záhrade, ale väčšina sme tu, tak je nás asi dosť, že by sme sa 
potom … Keď ich má za plotom, naozaj to nevadí.
Jozef  Hedvigy: Tak dobre, tak to takto uzavrime.
- Vrava
Igor Melicher: Každý si zodpovedá za psa.
Anna Nociarová: A v našom dvore. Choj von, že keby som, že na mňa, XXXX išiel dole a svieti  a 
všetky tri do schodiska no a čo urobíš, vo dvore. O pol jedenástej. 
Starosta: Zavrel by som ich, aby nevedeli ujsť a už by som si s nimi poradil. 
Anna Nociarová: Čo?
Starosta: Keby mne vošli do dvora, nevyjdu.
Anna Nociarová: No a ja s čím?
Jozef Hedvigy: Nikdy neni chyba pes, ale je chyba gazda.
Eva Štefančíková: Nie pes je chyba, ale gazda, lebo ten si ich má uzavrieť. Prečo všetci máme psov a 
nebehajú nám po ulici? Ale máme asi tak ohradené, aby sa nedostal von.
Jozef Hedvigy: Ale aj ujde, stane sa. Hára sa niektorá a tak ďalej. XXXX vlani behala veď to bolo 
osemkrát kým som mu volal, ale to je úplne iná situácia, že vám ten pes zacíti na dva kilometre. Hára 
sa, veď to všetci vieme, to je úplne  iná situácia …, to sa všetko vyrieši.
Eva Štefančíková: Aj ten čo chodí, ten dlhý, no tak ide hore krajíčkom cesty, vráti sa pomaličky, nazad 
ide. Neviem čí je to, ale ten nič neurobí. Ani si nevšimne ľudí. 
Starosta: Dobre, pohnime sa už trošku ďalej.
Július Sabó: Môžme ísť.
Agnesa Lauková: Môžme ísť.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 
Peter Zavaterník: Uznesenie k bodu č. 4 Návrh VZN č. 2/2022  o držaní a vodení psov číslo 2/2022. 
Všeobecne záväzné nariadenie sa upravuje a dopĺňa v článku 3, k bodu 3/2 o vodiť psa na 
verejnoprístupné miesta a na miesta so zákazom volného pohybu psov a doplňuje sa o vetu: Na celom 
území obce platí zákaz volného pohybu psov bez vôdzky.

Starosta: Kto je za prijatie uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Proti: 0 Zdržal sa: 0



K bodu č. 5./ Prevádzkový poriadok klubu mladých

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Riešili sme to na minulom zastupiteľstve, tak som nejaký ten 
prevádzkový poriadok pripravil. Návrh ste odvtedy, ako ste v podstate návrh dostali, tak som trošku sa 
snažil vypracovať  a doplnili by sa tam niektoré veci, ako – mali to hej? - prikurovanie elektrinou je 
zakázané, samozrejme môžu si kúriť len do kachlí,   tam kľúče od klubu si osoba staršia ako osemnásť 
rokov aj s trvalým pobytom v obci, by sa tam doplnilo, žiadny cudzí, môže zapožičať na obecnom 
úrade. A ešte, v prípade porušenia vyššie uvedených podmienok, môže OcÚ udeliť zákaz návštevníkovi
vstupu, tak tam by sa doplnilo, že na určitú dobu. Po prípade nerešpektovania zákazu sa uzavrie vstup. 
Samozrejme s prísnym zákazom fajčiť a podrobnosti budú vyvesené. Ak nemá nikto…
Ján Prepelica: Tak som, že ak si požičia v piatok, tak potom ho môže, musí ho vrátiť v pondelok, 
poprípade.
Starosta: Áno v najbližší pracovný deň.
Ján Prepelica: A čo takto, čo ja viem, že v stred týždni, že si v utorok požičia, tak potom na druhý deň v
stredu?
Starosta: Tak.
Ján Prepelica: Tak sme to pochopili, dobre.
Igor Melicher: Len potom treba vymeniť tam zámky, lebo oni kľúče majú narobené habadej. 
Starosta: Už mám kúpený zámok za tridsať euro, na ktorý sa  údajne nedajú rozmnožiť kľúče. Len som 
čakal kým sa toto schváli.
Jozef Hedvigy: Neviem, budeme to aj kontrolovať? Jasné, všetko je zaťažujúce a tak ďalej, ale reku či 
tak priebežne, cez týždeň niekedy, že by sa tma šiel niekto pozrieť, že si urobíme, aby to nebolo na 
jednom, či na tebe, alebo na mne. Dohodneme sa.
Igor Melicher: Zavoláme si.
Jozef Hedvigy: Zavoláme. Dobre, doriešime potom. Lebo jedna vec je dať  a druhá vec je, keď oni 
budú vedieť, že tam vojdeš a pozrieš sa či tam fajčia lebo nie, tak budú mať aspoň trošku rešpekt, že 
aha  mohol sem niekto prísť.
Starosta:  … je tam horšie ako v krčme.
Jozef Hedvigy: … že, aby to nebolo na jednom a tom istom, že to berie energiu každému z nás a tak 
ďalej, aby aj neublížil, aby aj boli, aby sme sa rozdelili, nebude ten istý. 
Igor Melicher: … zavolaj, nemám s tým problém...
Jozef Hedvigy: Dobre? To poriešime potom.
Igor Melicher: Hej.
Ján Prepelica:  A alkohol sa tam môže požívať akože.  No v dákej miere by sme mali tam dať, nejaké...,
lebo keď je tam zákaz ako prísť vieš.
Igor  Melicher: Je tam zákaz?  Keď má, môžeme dať iba vetu, že zákaz – je tam nie? veta zákaz. 
Jozef Hedvigy: Je tam do 18 rokov.
Igor Melicher:  Už dospelému, my nemôžeme kázať dospelému.
Ján Prepelica: Ale to je obecné, je to obecná miestnosť... V takej primeranej by som dal.
Jozef Hedvigy: Keď už to vyvrcholí a prídu policajti, tak už dajú potom fúkať tam čo sú všetci, a tam 
budú aj tí mladí, keby to prišlo do takého štádia, že bude zle. 
Starosta: Taká stať je, že je zakázaný vstup návštevníkom pod vplyvom alkoholu. To znamená, že keď  
už aj tam sa nachádza, nemôže byť pod vplyvom alkoholu. Keď si to nebude chcieť dať niekto 
vysvetliť, tak sa zmenia pravidlá a …
Daniel Lauko: Alkohol môžu a drogy?
Starosta: Aj drogy sa tu uvádzajú.
Peter Zavaterník: Hej, je to napísané tam.
Igor Melicher: Všetko je v prevádzkovom poriadku.



Starosta: Je zakázaný vstup návštevníkom pod vplyvom alkoholu, omamných a psychotropných látok a
tiež a tiež v ušpinenom oblečení. Je zakázaný vstup osobám vzbudzujúcim verejné pohoršenie. 
Návštevník je povinný správať sa tak, aby nedochádzalo k poškodeniu zariadenia klubu a ani k 
ohrozeniu zdravia ostatných návštevníkov a nespôsobovať nadmerný hluk. 
Jozef Hedvigy: Vieš, človek im to nechcel, tým mladým, radikálne zavrieť. To je najjednoduchšie, veď 
to je najjednoduchšie. Hej,zavrieme, buchnime a budú sa tu zhŕňať pri zastávkach a tak ďalej, lebo sú 
mladí a tak, ale na druhej strane, aby sem niekto prišiel z Poltára opiť sa, urobiť bordel a odísť, tak 
akože ani toto nemôžme dopustiť, takže aspoň takto sme snažili aspoň to urobiť a vyskúšať a uvidíme 
ako, tak ja si myslím, že zatiaľ by to mohlo pomôcť. Len aj ľudia, no, vieš, nepovedia, ako aj je, v 
prvom rade musel volať starostovi, prešlo to tak, že aj XXXX, tam volali,  volali žandárov, volali 
neviem komu z poslancov, behal a starosta nič nevedel. Ty vieš, že keby starostovi zavolal o jedenástej 
a  doletí tam, tak by si boli všetci zapamätali, takže aj ľudia by mali vedieť komu zavolať, len nebáť sa,
to by som chcel, na to apelovať. To je všetko.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia:

uznesenie 
Obecné zastupiteľstvo v Breznička schvaľuje prevádzkový poriadok klubu mladých

Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0

Starosta: Ďakujem všetci. Čiže prejdeme k bodu šesť.

K bodu č. 6./ Rôzne

Starosta: V tomto bode by som do Zásad hospodárenia  s majetkom obce navrhoval  za prenájom 
kuchynky, by sa tam mala nejaká suma určiť, lebo len za sálu máme, ale v postate začíname celkom 
dobre dovybavovať tú  kuchynku, že sa tam dá hriať, je tam chladnička, sú tam drezy  …
Jozef Hedvigy: Osobitne, lebo nie každý ...
Igor Melicher: Nie každý chce.
Jozef Hedvigy: Nie každý chce kuchynku a kto chce kuchynku, aby si priplatil.
Starosta: Takto, keď niekto chce kuchynku len na to, že si tam rozloží stravu, ktorú dovezie catering, 
tak je to zadarmo, v cene sály, ale už keď si chce prihriať, prihrievať a umývať, tak …
Jozef Hedvigy: To sú kultúrni, čo prídu si urobiť akciu...
Igor Melicher: Ale potom, dajme, dajme to plus a hotovo, lebo aj tak to nevieš, vedel by si 
odkontrolovať, ale … Nebudeš vedieť, aj tak si tam umyje možnože taniere, lyžičky, aj tak nebudeš 
vedieť akú vodu minie. 
Starosta: Toľko sa už stratí.
Igor Melicher: Že by sme to neselektovali, ale by sme dali plus dáku čiastku, päť euro, alebo desať 
euro, že plus ešte. Či kuchynku použiješ, alebo nie,  ale máš k dispozícii. Základný poplatok päť euro.
Jozef Hedvigy: Tak čo poviete osobitne?
Igor Melicher: Ja by som to nedával osobitne, lebo potom budú vieš, použil som a nepoužil a toto a 
toto.
Jozef Hedvigy: To aj ja vravím.
Ján Prepelica: Ale taký, čo si tam bude pripravovať stravu celý deň, tak ten zase získa s tým, keď  tam 
začneš variť a tak.



Jozef Hedvigy: Ale on si to aj prihrievať možno bude, to som aj ja vravel, že kontrolovať kto pôjde.
Igor Melicher: To neminie toľko plynu, keď si aj prihreje. 
Ján Prepelica: Ale ja som myslel, že keď začne, tam bude variť, aby nenosili z domu.
Igor Melicher: Dať to na paušál každému jednému, lebo vieš ako, niekto nebude prihrievať, ale …
Ján Prepelica: Dakto ani nebude ...
Jozef Hedvigy: Ale väčšina ani nebude, vieš Igor, tu o ten výdaj ide, vieš, aby sme zas, aj tak 
rozmýšľam, aj tak. 
Igor Melicher: Debatujeme.
Jozef Hedvigy: Predebatujeme, áno, čo je lepšie. Nie je to len pre našich ľudí, lebo sem dosť cudzích 
ľudí chodí, nemajú, naozaj aj Kalinovci majú jedáleň … a chodia sem cudzí ľudia, lebo nemajú nič 
takéto a ešte keď budú mať kuchynku, tak budú normálne svadbu chcieť robiť. 
Ján Prepelica: Presne, presne. Tak ako to Braňo navrhol, že ...
Starosta: Bol som v Hrnčiarskej Vsi, tam majú lepšie vybavenie ako naše, lebo to ešte kým sa dalo 
využili projekty vrámci rekonštrukcie kultúrneho domu získali, tam to tiež majú … za kuchynku, keď 
chce niekto, tak tridsať euro si priplatí. A kto vôbec nechce, tých ani  nepustia. Tam sa to dá oddeliť, 
len tuná, vieš potom, kde sa tá strava bude vydávať.
Igor Melicher: Aj tak ich tam musíš pustiť, aj tak. 
Starosta: Zas budú ukrátení tí, ktorí tam len vydávajú stravu...
Igor Melicher: To je taká suma veľká? Tých desať euro, že by ho to položilo na lopatky? 
Jozef Hedvigy: No to je desať, ale keď chceme za kuchynku môžme dať dvadsať, vieš. Keď osobitne 
no ja viem, že o sume ešte nerozprávame, ale keby sme sa rozprávali o sume, tak čo si navrhoval? 
Starosta: Dvadsať euro.
Jozef Hedvigy: Dvadsať euro navyše a už, a už ja si tak myslím, že kto ide, tu sa prihlasuje, či už u 
Evky, alebo u Ivetky, teraz neviem, kto si pýta sálu, ako ty, alebo ja robím akciu, tak už toho človeka 
poznáme, upozorníme ho na to, že sledujeme plyn … Osobite sa dá, ako vravíš...
Starosta: … potom by som to riadne zmenil, aj kúrenie sály. …
Jozef Hedvigy: Tak daj návrh. 
Peter Zavaterník: Kto bude chcieť variť.
Jozef Hedvigy: Kto bude chcieť variť.
Peter Pagáč: Kto bude chcieť variť a celý deň to využije. Pokiaľ si tam len tú stravu pre...
Peter Zavaterník: To nie je obrovská suma.
Ján Prepelica: Dakto má studené misy a nemusí prihrievať, umyje si riady za sebou.
Igor Melicher: Riady si neumývajú, lebo teraz to zoberú catering, majú myčky a umyje to v myčke. ...
Jozef Hedvigy: Je to tak, treba to prediskutovať, ale asi to bude takto dobre. Daj asi tak. Čo poviete? 
Skúsime. Kuchynka je, dvadsať euro, kuchynka je porobená svojpomocne, naozaj dali sme do nej, je to
pekné. Tu chodia väčšinou, ľudia sú slušní, ktorí si to požičiavajú, sme svoji a poznáme sa všetci.
Starosta: Skúsenosť nám ukáže, či to treba zmeniť.
Jozef Hedvigy: Dobre.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia:
 
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje zmenu a doplnenie sadzobníka poplatkov a to tak, že 
úprava sadzobníka – prenájom kuchynky na 20 euro. Prenájom a použitie.
Starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia:

Hlasovanie:
Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0

Starosta: Ešte v rôznom, v podstate by som išiel … do tej podlahy v zasadačke. 



Igor Melicher: Budeme radi. 
Starosta: Hej, len tam sme uvažovali že linoleum, či také niečo, len vymyslel som to tak, že by sa to 
urobilo podľa toho, čo je v projekte, a že keby sme sa ešte  v budúcnosti rozhodli pokračovať v 
projekte, tak by nám to v rámci projektu pasovalo  a v projekte je plávačka. Len tam je laminátová 
plávačka po 8,50, už by som išiel do vinylovej plávačky, ktorú voda nepoškodí. Tam keď aj nejaká 
akcia je, to zatečie, alebo aj tu, to vieš keď to aj trošku mokrejšou handrou prejdeš, to v špárach vždy 
troška vody ostane a už to pukne. To vidno keď sa pozrieš, takže by som išiel do vinylovej, bol som 
pozrieť v Metre, tak okolo 21 euro až.
Igor Melicher: Meter štvorcový?
Starosta: Hej až 25. Bola taká mramorová. Stoštrnásť štvorcov, čiže keby po 21 euro tak je to 2.394 na 
plávačku a pôvodne bolo na pokládku 570, čo si myslím, to si myslím, že tiež bude viac, plus  tam 
treba aj nejaké vyrovnávky … takže tam štyritisíc  sme tam?
Peter Zavaterník: Áno štyritisíc.
Starosta: Treba, aby tam bola ešte aj nejaká rezerva.
Igor Melicher: Keby sme tam ešte, radiátory, že by sa tam dali? Nejaká väčšie, možnože by stačili 
namiesto všetkých, takéto, ale väčšie o niečo, vieš, by to viac vykúrilo, ako tie radiátory, ktoré tam sú. 
Lebo tie z tých radiátorov kúria možnože  len dva, alebo tri, lebo keď tam hráme pinpong, tak pozerám 
a skúšam a …
Starosta: To sme už zase dakde inde, vieš. 
Igor Melicher: Hej?
Starosta: Sú radiátory, ktoré potrebujem vymeniť, regulátor nejaký ventil.
Igor Melicher: Tam aj tečie vieš, aby sme, keď už tam dáme plávačku, tie radiátory niektoré,  ja to 
utieram tam. Ten  prostredný z tejto strany tečie.
Starosta: Pôjdeme ... aspoň tie čo tečú. …
Igor Melicher: Alebo ventil tam, len z ventilu tečie, netečie radiátor. … Keď nie sú peniaze spravme 
podlahu, keď sa nazbierajú peniaze, tak vymeníme aj radiátory.
Starosta: Nieže by sme nemali toľko peňazí, len kde skončíme, vieš. …
Igor Melicher: Dobre, ja som spokojný keď bude podlaha.
Starosta: To bolo, vieš, to bolo projektované tak, obklad dole, radiátory vymeniť, všetko porobiť, 
obklad nazad, teraz ...
Igor Melicher: Dobre, dobre.
Starosta: Teraz keď sa budú radiátory meniť, tak …
Peter Zavaterník: Tak sa môžeme pustiť do plnohodnotnej rekonštrukcie  tam sa už budeme pohybovať 
okolo 30, 40, 50 tisíc.
Igor Melicher: Ale čo trepeš už zase päťdesiattisíc. ….
Peter Zavaterník: Teraz sme dostali 30tisíc, tak nevieš o čom vravíme. 
Starosta: Čo sme dostali? 
Peter Zavaterník: By sme mohli čerpať až 40-tisíc  s podielom, ty si vravel.
Starosta: Projekt bol na 30-tisíc a dostali sme jedenásť štyristo, tým že sme sa do toho pustili, zvyšok 
musíme doplatiť. …
Igor Melicher: Dobre, dobre je to tak, podlaha.
Starosta: Uvidíme, pozrieme sa na to, ak sú zlé niektoré … aspoň tie...keď sa robí podlaha.

Starosta: Dobre prejdeme  k ďalšiemu bodu z tohto, že kúrenárske možno budú …
Igor Melicher: Na vyskúšanie. Teraz … síce keď sa pustí.
Starosta: Takto, schválime tam navýšenie?
Igor Melicher: Dobre, schváľme čo máme a hotovo. Čo si navrhol to schváľme. Potom budeme riešiť.
Starosta: Nemôžeme potom riešiť, lebo tie radiátory sa musia pred podlahou vymeniť, keď tak. Tak 
zato vravím, nebudeme na novej podlahe potom zvárať a prispôsobovať rúry, lebo rúry ti už …



Igor Melicher: Tak skontrolujme tie čo ti poviem, tie pôjdeme pozrieť, tie …
Starosta: Schváľme teraz radšej do rezervy päť tisíc, keď sa ..., zostanú tam.
Igor Melicher: Dobre.
Ján Prepelica: To je najhoršie keď začneš niečo prerábať a už...
Starosta: Teraz v škole … už aj tie budeme robiť.
Igor Melicher: Ma neser.
Starosta: No, lebo tam niekde tečie voda a  úplne na kraji a tam niekde pod umývadlom, čiže musí sa 
vymeniť rúra v celom … po celú školu a tam to všetko vysekať až hore do kuchyne. 
Igor Melicher: Ma neser.
Starosta: … To už keď to rozobereme, to už celé..., ale to už má …. rokov.
Jozef Hedvigy: Jasné to už má.
Peter Pagáč: Štyridsať deväť
Starosta: No tak som nebolo až tak ďaleko.
Igor Melicher: My sme išli tam, ja som tam išiel ako druhý, druhák.
Peter Zavaterník: My sme prví prváci
Starosta: Ja štvrták.
Igor Melicher: Ty si ešte chodil do štvrtej.
Starosta: Áno.
Ján Prepelica: Ja som sa tam hral, vtedy ešte bola tehelňa.
Igor Melicher: Ty už si tu ani nemal byť.
Ján Prepelica: Vidíš ho?
Peter Zavaterník: … za tú poštu.
Starosta: Hej? Ako návrh do uznesenia? 
Peter Zavaterník: Daj do uznesenia.
Starosta: Dobre, v podstate tu už máme aj nejakú žiadosť o prenájom tých priestorov po pošte. Má to 
41 m2. Nemáme tam schválený … výmer, kedysi sme mali kancelárske priestory v tomto sadzobníku, 
ale keďže sme žiadne nemali, takže sme to vypustili a za ďalšie, momentálne tam nie je kúrenie. Preto 
som hovoril o tých kúrenároch. Ja som zavolal kúrenárov,  nech sa na to pozrú, spraví mi cenovú 
ponuku s tým, že hore potrubie a radiátory, plus v kotolni sú tri ventily, ktoré majú ešte  kolečká, tie by 
som chcel dať vymeniť za druhé. Lebo kolečko, kým sa pohne ventil tak …spravím dve otočky 
kolečkom, nedá sa to regulovať … , ale sa bojím koľkokrát, že sa vytiahne z toho srdiečka, takže tam 
by som dal … . Tisícdvestopäťdesiat uvádza za materiály, cenovú ponuku a sedemsto za robotu. …

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke  schvaľuje zmenu rozpočtu  - zvýšenie čerpania prostriedkov rezervného 
fondu na účel:

Rekonštrukcia pošty 3000 €
Rekonštrukcia požiarnej zbrojnice – zasadačka                    5000 €
Spolu čerpanie  prostriedkov RF 8000 €

Starosta:  Kto je za prijatie tohto uznesenia?
Hlasovanie:
ZA:  6  Proti: 0, Zdržal sa: 0
Starosta: Čiže za mňa je to všetko. Otváram diskusiu.



K bodu č. 7./ Diskusia

Igor Melicher: Ja by som mal jednu takú, hore pri zástavke, tam je kontajner na sklo a asi keď ho berú, 
vysypávajú, tak ostane tam nenormálny bordel. Sklo, vieš vysypané, aj tri štyri metre je pred 
kontajnerom. Ja keď idem tade, tak ja to zhrniem vieš na kopu, len, ide tam, aj päť dní, aj šesť dní a 
stále je to, vieš, že ... 
Starosta: Kedy si tam bol naposledy?
Igor Melicher: Týždeň a pol, alebo koľko.
Starosta: No lebo tam sme dali nový kontajner, tam bol deravý kontajner.
Igor Melicher: Aha.
Starosta: Takže keď ho vysýpali, tak zrejme z neho povypadúvalo, ale už je nový.
Igor Melicher: Takže už je nový.
Starosta: Zhruba týždeň je nový.
Igor Melicher: No, no tak asi, lebo aj na bicykloch som zvykol,  na bicykli som zvykol, vieš a.
Starosta: Bol zlý.
Peter Pagáč: Ale drobné sklo je ešte aj dneska tam, ale to je také...
Igor Melicher: Také pozostatky, vieš.
Peter Pagáč: Pozostatky.
Igor Melicher: Bolo veľké sklo, ja som to vždycky, to väčšie, zhrnul som pod, vieš  k tomu … tak už 
potom OK.
Peter Zavaterník: Ja sa chcem spýtať na podnet občanov, ktorým vadí znemožnenie prechodu 
chodníkom nad XXXX, lebo sú tam bály sena a ľudia sa sťažujú, že aj zapácha už. Tak či vieme s tým 
niečo spraviť, alebo mu to spoplatniť, či platí nájom, či sme mu to povolili. Mám sa spýtať. 
Starosta: Povolenie určite nežiadal, ani nedostal, ani neplatí za to žiadny nájom, to viem určite. Keď tak
…
Peter Pagáč: XXXX má chodník tam pred pozemkom?
Peter Zavaterník: Pod.
Peter Pagáč: Jáj pod.
Peter Zavaterník: Pod chodníkom má.
Peter Pagáč: Pod pozemkom.
Peter Zavaterník: Chodník je nad pozemkom. Na hornej ulici.
Peter Pagáč: Na strednej.
Peter Zavaterník: Hej.
Starosta: Na spodnej strane cesty. 
Peter Zavaterník: A tam je šesť, alebo sedem balíkov sena tých veľkobjemových.
Igor Melicher: To má pre koníka hej?
Peter Zavaterník: Asi zrejme.
Starosta: Ale keď páchne, tak neviem či to bude ...
Peter Zavaterník: Už je aj namočené odspodu ako prší.
Starosta: Takto, skúsim to vyriešiť telefonicky, 
Jozef Hedvigy: A potom by sme ...
Starosta: Ja myslím, že ako…
Jozef Hedvigy: Že to odprace.
Starosta: To je úplne iné jednanie ako sme predtým riešili, s ním sa dá.
Ján Prepelica: Treba ho upozorniť, že sa sťažujú.
Jozef Hedvigy: Máte dačo občania? 
Starosta: Občianka Beatka?
Beáta Ujpálová: Ja sa teraz čudujem nad tým, že medzi domami kôň. Ešte by som sa nečudovala na 
konci dediny ako XXXX bývajú, kde je tá lúka. Tam sa koník pekne pasie, ale medzi domami. Iste to aj



tým XXXX neni dáko, ktovie čo tým ľuďom čo tam bývajú, v škole to ktoviečo neni, že aké to 
povolenie dali medzi domy, tak to, ja neviem. Ten koník tiež má výkaly a všetko, tam smrad hej je a 
tam mohlo byť niečo pre deti, nejaký výbeh, tam sa mohli, majú tam vpredu, isteže majú, ale v škole to
tam pod oknami to ja neviem a tým ľuďom čo tam bývajú, tak im to určite vadí. Určite. 
Jozef Hedvigy: No ale nevraveli nič.
Beáta Ujpálová: Keď si otvoria okná, tak musia mať smrad od toho koníka. To neni za dedinou na lúke,
to je medzi domami. Ja som sa tam bola pozrieť pri škole a som sa tak dosť začudovala, toto sa čo 
deje? Medzi domami kôň?
Peter Pagáč: Ale mali teraz prírodovedu, preberali koníka.
Beáta Ujpálová: Tak mohli ísť tam na lúku ku koníkovi, ku XXXX, nemuseli ísť rovno pod okno škole.
Igor Melicher: Dakedy sme mali aj kravy v dedine.
Beáta Ujpálová: Ale ideme dozadu, či dopredu? Tak môžeš mať aj hnoj naprostred dvora, aj tak bývalo.
Starosta: …
Beáta Ujpálová: No veď hej, ale toto ma tak, čudujem sa, že či to hygienik, alebo čo tam dovolil, tie 
deti to tam dýchajú, okná majú otvorené.
Igor Melicher: A to, on má toho koňa na svojom pozemku, ni?
Peter Zavaterník: Aj.
Starosta: Keď bola trávička, začalo, ja som v tom problém nevidel, riaditeľka tiež nie, hlavne teraz cez 
prázdniny to bolo.
Beáta Ujpálová: No mňa do toho nič, lebo nebývam tam.
Igor Melicher: Aj ja som ho pustil, aj mňa poprosil do záhrady, len bol problém, nebola tráva, bolo 
sucho.
Starosta: Zas ako ja v zvieratách problém nevidím.
Beáta Ujpálová: Ale ja v zvieratách tiež nemám problém, so susedom XXXX tiež sme tam … volal, 
aby sme doniesli, možnože keby dal do, XXXX, aby spásol mu záhradu, tak by mu ešte aj tam zobral. 
No nemám s tým problém, nemám, len to, že tie deti sú tam a tí ľudia tam bývajú pritom tak blízko.
Starosta: No veď deti, ale keď je vatra, tak sa môžu na koňovi voziť a už takto nemôžu kolo neho 
dvadsať metrov prejsť?
Beáta Ujpálová: Ale to je stále tam, nie? Či kde je ten koník v stajni, kde to je?
Peter Zavaterník: Tam.
Starosta: Ale to je už len na svojom pozemku, to je nad školským. Neviem o čom hovoríš teraz.
Beáta Ujpálová: Ale môžem si na svojom pozemku robiť smrad aký chcem? Hygienici nič nepovedia? 
Na to? Či hygienici to ani nevideli? 
Starosta: A čo nikto ich nevolal, neviem na čo.
Beáta Ujpálová: Chápeš?
Starosta: Čo? Ale veď sme na dedine. 
Beáta Ujpálová: Ale ja viem, že sme na dedine, ja viem, že sme na dedine, ale keď sused, keď niekto 
chce tam mať hnojnú jamu, alebo čo a sused mu nedovolí, ten človek si to nemôže urobiť. Plot si 
nemôžeš urobiť, keď ti sused nedovolí. Musíš mať na to povolenie. Na všetko, takže na to musí mať od
hygienikov tiež povolenie.
Starosta: Ale on nič nestaval, on tam dal len koňa.
Beáta Ujpálová: Ale ja nie som proti tomu koňovi, mne je to úplne jedno.
Starosta: Žiadny zákon nezakazuje držať koňa.
Beáta Ujpálová: Veď zákon ani nezakazuje troch psov, aby behali po záhradách.
Igor Melicher: To je pravda.
Beáta Ujpálová: Chápeš, chápeš aké sú to dôvody?
Starosta: Pokiaľ robia škodu, tak to zakazuje.
Beáta Ujpálová: Ja som raz sa prechádzala a ten koník ušiel? Išiel tou ulicou sám a potom, videla som 
toho riaditeľke syna, toho XXXX , ako išiel a on sa tam s ním mordoval, behal za tým koňom a ten kôň



ich nepoznal, ale on ho chcel chytiť, a potom dobehlo nejaké dievčatko a potom mu pomáhalo a dvaja 
ho nejako ulapili a tak ho potom na tom vodítku viedli. Toho koníka. No, toho som bola svedkom, ale 
som sa do toho nestarala, veď som to tu ani nikdy nepovedala. Mňa to nezaujíma, nebývam tam, mne je
to jedno. Hej, že možnože aj cez ten elektrický oné, čo tam má. On to má elektriku asi tam, hej, aby mu
neušiel.
Igor Melicher: Beatka, možnože bude taká doba, nás dotiahne, že budeme doma chovať aj husi, aj 
kačky a všetko možné a vieš, že budeme to mať všetko doma v záhrade a vieš,že možnože budeš aj ty 
rada, že budeš mať nejaké kačky a husi.
Beáta Ujpálová: Aj ja mám sliepky, sliepky mám, ak ich nezožrali psy, idem pozrieť. No mne je to 
jedno, keby som mala problém, tak ho budem riešiť, ale to neni môj problém.
Starosta: Dobre, končím dnešné zastupiteľstvo, myslí, že sme vyčerpali všetko.

Mgr. Branislav Knechta
         starosta obce 
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